
  گزارش

مرز میان توهین و انتقاد
در روزهای اخیر موضوع یادداشتی رسانه ای خطاب به یکی از مراجع 
معظم تقلید که به زعم عده ای مصداق توهین به ایش��ان تلقی شده به 
محور جهت دهی برخی رسانه های داخلی و خارجی تبدیل شده است. 
فارغ از آنکه این متن اساس��اً ی��ک انتقاد محترمانه ب��وده یا اهانت بار، 

جنجالی که درباره آن پدید آمد، در خور بررسی بیشتری است. 
محوریت جریان معترض به توهین آمیز بودن یادداش��ت مذکور را در 
داخل کشور، در برخی روزنامه های زنجیره ای و در سطح برون مرزی، 
رسانه های لندنی بر عهده داشتند. همین محوریت بسیار معنادار و البته 
کاملًا مضحک است. رسانه   هایی که هیچ نگاه مثبتی به اسلام فقاهتی 
نداشته و حتی سابقه فحاشی و اهانت به مراجع، علما و حتی اصل تقلید 
در کارنامه خود داش��ته اند، اینک برای حیثیت یکی از مراجع معظم 
نگران شده اند. روزنامه   هایی که انعکاس دهنده نظرات کسی بوده اند که 
با »میمون« خواندن مردم، تقلید را به استهزا گرفته و سراسر مشحون 
از تمسخر علما و مطالب زیر سؤال برنده احکام شریعت بوده اند، اینک 
خود را در مقام مدافع یکی از مراجع تقلید قرار داده اند؟ رس��انه   هایی 
چون بی بی س��ی فارس��ی که تخطئه احکام فقهی و روحانیت اصیل 
ش��یعه را وجهه همت خود قرار داده ، به یک باره نگران یکی از مراجع 

معظم می شوند !
آشکار است که هیچ نسبتی میان نظرات و اندیشه های حضرت آیت الله 
صافی گلپایگانی و حتی بقیه مراجع معظم با این جریانات رس��انه ای 
فرصت طلب نیست و اینها گمان برده اند که از نمد این موضوع اختلافی 

می توانند برای خود کلاهی ببافند. 
از رس��انه ملکه که انتظاری بیش از اینها نمی توان داش��ت، اما چطور 
می توان صداقت کس��انی را که بر طبل انتقاد از رهبری می کوبند، اما 
انتقاد از یک مرجع تقلید را )که خودشان هم قبولش ندارند( سر دست 
می گیرند، باور کرد؟ چگونه می توان پذیرفت که بلندگوهای اصلی حمله 

به روحانیت، امروز مدافع روحانی عالی مقام شده باشند؟!
امام راحل عظیم الش��أن در پی��ام خود مع��روف به منش��ور برادری 
می فرمایند: »انتقاد س��ازنده معنایش مخالفت نبوده و تشکل جدید 
مفهومش اختلاف نیس��ت. انتقاد بجا و س��ازنده باعث رش��د جامعه 
می ش��ود. انتقاد اگر به حق باش��د، موجب هدایت دو جریان می شود. 
هیچ کس نباید خود را مطلق و مبرّای از انتقاد ببیند. البته انتقاد غیر از 
برخورد خطی و جریانی است. « طبیعی است که انتقاد اگر محترمانه و 
با نزاکت و ادب اسلامی باشد، مفید و موجب رشد جامعه و حوزه های 
علمیه نیز می شود، اما طرح مسائلی که موجب سوءاستفاده رسانه های 
فرصت طلب داخلی و خارجی می ش��ود، بیش از آنکه به سود اسلام و 

انقلاب باشد، به زیان آنهاست. 
در سیره امام راحل )ره( که الگوی همه نیروهای مؤمن و طلاب انقلابی 
است، اهانت به ساحت مرجعیت یک خط قرمز اساسی است، چنانکه 
ایشان می فرمایند: »من یک نصیحت می کنم به بچه های طلاب؛ طلاب 
جوان که تازه آمده اند و حاد و تندند؛ و آن این است که آقایان، متوجه 
باشید اگر چنانچه شَ��طْر ]کوچک ترین[ کلمه ای به یک نفر از مراجع 
اسلام، ش��طر کلمه ای اهانت بکند کس��ی به یک نفر از مراجع اسلام، 
بین او و خدای تبارک وتعالی ولایت منقطع می ش��ود. کوچک فرض 
می کنید؟ فحش دادن به مراجع ب��زرگ ما را کوچک فرض می کنید؟ 
اگر به واس��طه بعضی از جهالت   ها لطمه ای بر ای��ن نهضت بزرگ وارد 
بشود، معاقَبید پیش خدای تبارک وتعالی؛ توبه تان مشکل است قبول 
بشود، چون به حیثیت اس��لام لطمه وارد می شود... .  من می دانم، من 
می دانم که بعض از افراد یا به جهالت یا به عمد می خواهند تفرقه مابین 
این مجتم��ع بیندازند. تفرقه بین این مجتمع معنایش این اس��ت که 
در اسلام خدای نخواسته خلل واقع بشود؛ استعمار به آرزوی خودش 
برس��د...  گمان نکنید که فحش به یک نفر است؛ فحش به یک جامعه 
اسلامی است؛ اهانت به یک جامعه اس��لامی است؛ وَهْن وارد شدن بر 
یک جامعه اسلامی است. من که اینجا نشسته ام دست تمام مراجع را 
می بوسم؛ تمام مراجع اینجا، نجف، س��ایر بلاد، مشهد، تهران، هر جا 
هستند، دست همه علمای اسلام را من می بوسم. مقصد بزرگ تر از این 
است آقا. من دست برادری دراز می کنم به تمام ملت های اسلام، به تمام 
مسلمین دنیا؛ در شرق و غرب عالم هر چه مسلم هستند، من از اینجا 
دست برادری دراز می کنم و دست آنها را می فشارم. ما خاضع هستیم 
برای همه علمای اسلام؛ ش��ما هم باید خاضع باشید؛ همه، همه، همه 
باید خاضع باشید...  همه باید شکر این نعمت را بگزاریم که یک همچو 
مراجع بزرگ داریم؛ متشکر باشیم از خدا که یک همچو افراد برجسته 
داریم؛ قدردانی کنیم از آنها ؛ عزت آنها، عزت اسلام است؛ اهانت به آنها 
اهانت به اسلام است. توجه داشته باشید، مبادا یک وقت خدای نخواسته، 
یک اهانتی به یک مسلمی، یک اهانتی به یک مرجعی، یک اهانتی به 

یک مؤمنی بشود که خدای تبارک وتعالی راضی نیست.« 
بر این اساس اگر برفرض حسن نیتی نیز در تذکار به مراجع معظم وجود 
داشته باشد، می توان با ادبیاتی که کم  ترین امکان سوءاستفاده در آن 
نباشد، نکات و تذکرات را ارائه نمود. باید بدانیم که تجربه ماجرا  هایی 
ازاین دست به خوبی نشان می دهد که رسانه های فرصت طلب داخلی و 
خارجی چگونه در کمین نشسته اند تا با کوچک ترین خطا و یا سهوی، 
نیروهای انقلابی و متصفان به جبهه انقلاب را موردحمله خود قرار داده 

و از این آب گل آلود برای خود ماهی تفرقه صید کنند. 

محمدجواد اخوان

فغان قاضی القضات از فساد هزاران تن کالایی که با دلار دولتی خریده شده و به خاطر فساد اداری در گمرک فاسد شده و حالا دوباره باید با پول 
مردم آنها را امحا کنند،  بلند شد. آفرین آقای اژه ای! امید مردم آن است که یک بار برای همیشه به این بروکراسی نفرین شده پایان دهید

فغان از فساد عظیم در گمرک
   ادامه از یک 

همین پنج  شنبه گذشته بود که رئیس قوه قضائیه 
در سومین س��فر اس��تانی خود به خوزستان، در 
واکنش به اظهارات دادس��تان کل کش��ور درباره 
اوضاع نامناسب نگهداری کالا  ها در انبارهای بندر 
امام که هزاران تن برنج و ذرت را در معرض تخریب 
قرار داده است، دس��تور داد هرچه سریع تر به این 
وضعیت خاتمه داده شود. موضوعی که در گزارش 
روزنامه  جوان با عنوان »اژه ای علیه فساد کالا ها« 

منتشر شد. 
دیروز هم ابعاد جدیدی از فساد کالا در جلسه شورای 
عالی قضایی باز شد که قابل تأمل است؛ موضوعی که 
رئیس قوه قضائیه می گوید درباره آن با رئیس جمهور 
و رئیس مجلس صحبت کرده و گفته: »این موضوع 
با عقل و منطق و شرع پذیرفته نیست.«  قابل تأمل تر 
آنکه  کالا  هایی که اژه ای از فس��اد آنها صحبت کرده  
جزو اقلام اساسی محس��وب می شود و با تخصیص 
ارز 4200 تومانی خریداری و وارد بنادر کشور شده 

است. 
اش��اره رئیس قوه قضائیه به گزارش دادس��تان کل 
کشور است که در بازدید خود از انبار بندر امام خمینی 
گزارش داده اس��ت:  » در هر س��ه انبار از سال های 
گذشته کالا  هایی وجود داش��ت. در یکی از انبار  ها 
4200 تن برنج باقی مانده که مرجوعی است و باید 
به کشور مورد نظر برگردانده شود. در یک انبار هم 
140 هزار تن ذرت فاسد وجود داشت که 120 هزار 
تن را خارج کردند و تأکید شد که مابقی آن نیز ظرف 
یک ماه از انبار تخلیه شود؛ چرا که آثار زیانباری برای 
محیط زیست دارد.  در یک انبار هم 3700 تن کالای 
مسموم از سال 97 وجود دارد که مربوط به پشتیبانی 

امور دام است که تأکید شد زودتر ترخیص شوند.« 
  حجت الاسلام محس��نی اژه ای در جلس��ه دیروز 
شورای عالی قوه قضائیه با اش��اره به سفر کاری 18 
ساعته خود و همکارانش به استان خوزستان در هفته 
گذشته و بررسی میدانی مشکلات این استان اظهار 
داشت: استان خوزستان دارای مواهب غنی الهی است 
اما به خاطر برخی ضعف  ها مردم گرفتار مشکلاتی 
شدند که حقیقتاً مستحق آن نیستند و دشمن هم به 
دنبال سوءاستفاده از این ضعف هاست. مسائل استان 
خوزس��تان باید به طور ویژه دیده شود و با اقدامات 
متعارف و مرسوم نمی توان مش��کلات آب، مسائل 
زیس��ت محیطی و فرهنگی و اقتص��ادی مردم این 
منطقه را حل کرد و تلاش ما این است با یک نسخه 

خاص به طور فوق العاده به این مسائل توجه کنیم. 
رئیس قوه قضائیه همچنی��ن در واکنش به گزارش 
دادستان کل کشور در خصوص انبارهای نگهداری 
کالا که در جریان سفر استانی خوزستان مورد بازدید 
قرار گرفته بود با نامطلوب ارزیابی کردن وضع موجود 
به دادستان کل کش��ور و رئیس س��ازمان بازرسی 
دستور داد که به صورت مستمر این موضوع را بررسی 
و تدبیری برای رفع مشکل نگهداری کالا در انبار  ها 
اتخاذ نمایند. وی با گلایه از وضعیت نگهداری کالا  ها 
در انبارهای سازمان امور تملیکی و گمرکات کشور 
که بعضاً منجر به فاسد شدن برخی از آنها می شود و 

با بیان اینکه به رئیس جمهور و رئیس مجلس اظهار 
کرده ام که این موضوع با عقل و منطق و شرع پذیرفته 
نیست، گفت: کالاهای زیادی می آید و در انبار گمرک 
می ماند و انبار را اشغال می کند و وقتی انبار اشغال شد 
محلی برای کالای دیگر که باید تخلیه شود موجود 
نیست و باید در نوبت بماند که این موضوع هزینه بر 
می شود. کالا می ماند و به هر دلیلی ترخیص نمی شود 
درحالی که باید در مورد کالایی که می آید پیش بینی 
صورت گیرد که آیا می تواند تخلیه و ترخیص شود و 

اگر نمی تواند چند وقت می تواند نگهداری شود. 
   باید کلی هزینه کنیم تا کالای فاسد شده 

را تخلیه کنیم!
محسنی اژه ای با بیان اینکه این کالا مورد نیاز کشور 
است، تخلیه هم می ش��ود اما ترخیص نمی شود تا 
زمانی که فاسد ش��ود، از روند موجود انتقاد کرد و 
گفت: چه منطقی است که کالا را نیاز داشته باشیم، 
پول هم داده باش��یم ولی آن کالا بیای��د تا در انبار 
بماند. وی با اشاره به گزارش دادستان کل کشور در 
مورد 140 هزار تن ذرت فاسد در یکی از انبارهای 
بندر امام خمینی گفت: این ذرت   ها به کشور آمده، 
مانده و فاسد شده است و اکنون باید کلی پول هزینه 
شود تا برای این جنس فاسد فکری صورت گیرد. 
حال سؤال اینجاست که این کالای فاسد کجا باید 

امحا شود؟
رئیس قوه قضائیه با طرح این سؤال که دو نماینده 
قوه قضائیه در سازمان اموال تملیکی چه کاری انجام 
می دهند، گفت: اموال زیادی در انبارهای س��ازمان 
اموال تملیکی وجود دارد که فاس��د ش��ده و تاریخ 
گذشته اس��ت و یا تعداد آن از مقدار ذکر شده روی 

کارتن کمتر است که مشخص نیست تعدی به این 
کالا، در کجا صورت گرفته اس��ت؟ حجت الاسلام 
محسنی اژه ای با تأکید براینکه هیچ کس این وضعیت 
ورود، نگهداری و ترخیص کالا را قبول نمی کند به 
رئیس سازمان بازرسی و دادستان کل کشور مأموریت 
داد هر اقدامی که می شود برای رفع مشکلات موجود 
صورت دهند. وی با اشاره بر اینکه ممکن است در این 
زمینه قانونگذاری نیاز باشد در عین حال تأکید کرد 
که با همین قوانین فعلی هم می ش��ود بهتر از روند 

موجود عمل کرد. 
   کوتاهی  ها باید تحت پیگ�رد قضایی قرار 

گیرد
رئیس دستگاه قضایی آمادگی خود را برای استقرار 
قاضی س��یار یا ثابت در همه گمرکات کشور اعلام 
کرد و گفت: تا جایی که جزو اختیارات بنده است هر 
نوع همکاری را انجام می دهم؛ چراکه وضعیت بسیار 

نامناسب است.
این موضوع از طریق وزارت اقتصاد باید دنبال شود، 
به صرف اینکه یک نامه نوشته شود که فلان آسیب 
موجود است نباید موضوع ر  ها نشود. در مورد هر فردی 
که کوتاهی کرده است چه در دولت سابق، چه در این 
دولت و چه در دستگاه های دیگر و در قوه قضائیه باید 

از نظر قضایی پیگیری صورت گیرد. 
   34 میلیارد ری�ال ارزیابی غی�ر واقعی در 

فرایند ادغام یک مؤسسه در یک بانک
علی القاصی مهر دادستان تهران نیز طی گزارشی 
در خصوص پرونده یکی از بانک  ها گفت: این بانک از 
طریق ادغام با مؤسسه مالی و اعتباری و چند شرکت 
تعاونی اعتبار دیگر تشکیل شده است که در اموال 

انتقالی از جانب شرکت های تعاونی اعتبار به بانک 
از طریق ارزیابی غیرواقعی املاک، تضییع گسترده 
حقوق بانک صورت گرفته اس��ت. دو نفر از مدیران 
س��ابق این بانک در حال حاضر بازداشت هستند و 
در ارزیابی فقط ش��ش فقره پلاک ثبتی، رقمی بالغ 
بر 34 هزار میلیارد ری��ال ارزیابی غیرواقعی صورت 

گرفته است. 
القاصی مهر به خرید و فروش ارز سهمیه ای اشخاص 
اشاره کرد و با اشاره به تشکیل پرونده ای در این زمینه 
گفت: بانک مرکزی بابت هر کارت ملی حدود 2 هزار 
دلار ارز واگذار می کند که این اقدام باعث ایجاد بازار 
سیاه شده است، به نحوی که عده ای از طریق اجاره 
کارت ملی، ارز تعلق گرفته به آنها را دریافت کرده و 
در قبال آن، رقم ناچیزی بابت اجاره کارت ملی به آنها 
پرداخت می نمایند. در این پرونده پنج متهم که از 
طریق کارت ملی حدود 3 هزار نفر، چند میلیون دلار 
ارز از بانک مرکزی دریافت کرده اند،دستگیر شده اند. 
القاصی مهر در ادامه خاطرنشان کرد:در پرونده یکی 
از شرکت های مطرح پتروش��یمی واگذاری سهام 
دولتی به طور غیرواقعی در حال  رس��یدگی است 
که با پیگیری های انجام ش��ده به دس��ت دادسرای 
تهران بی��ش از 1500 میلیارد ریال ب��ه بیت المال 

بازگشته است. 
حجت الاس��لام رحیمی معاون قضایی قوه قضائیه 
نیز با تشریح جزئیات عفو اخیر 3 هزار و 458 تن از 
محکومان گفت: 100 نفر محکوم به اعدام بودند که 
یک درجه تخفیف در مورد آنها اعمال شد و در این 
میان دو نفر از اتباع خارجی بودند. وی همچنین از 

عفو 7۶ محکوم امنیتی خبر داد. 

ژه
وی

پیروز مجتهدزاده که روزنامه آرمان او را با عنوان تحلیلگر روابط 
بین الملل معرفی کرده اس��ت، در گفت وگویی با این روزنامه 
ضمن نقد سیاست خارجی دولت رئیسی – در حالی که تنها سه 
ماه از آغاز به کار دولت رئیسی گذشته است- پیشنهاد کرده علی 
اکبر صالحی به جای حسین امیرعبداللهیان به عنوان وزارت 

خارجه معرفی شود. 
او در بیان شایستگی های صالحی نوشته: »سؤال این است که 
چرا از این افراد و افراد لایق تر استفاده نمی شود و یا با آنها مشورت 
صورت نمی گیرد. در دولت احمدی ن��ژاد دو نفر به عنوان وزیر 
امور خارجه انتخاب شدند...  نفر دوم آقای صالحی بود که فرد 
شایسته ای است و در دولت حسن روحانی نیز به عنوان رئیس 
سازمان انرژی اتمی فعالیت کرد. توانایی   ها و درایت وی برهمگان 
اثبات شده است.« او در همین زمینه افزوده: »در جریان مذاکرات 
هس��ته ای نیز هنگامی که در صنایع آب س��نگین اراک بتن 

ریختند، صالحی از جمله کسانی بود که نسبت به این موضوع 
اعتراض کرد و اعتراض به جایی نیز انجام داد. «

روشن نیست پیروز مجتهدزاده کدام صالحی را می گوید که به 
بتن ریزی در اراک اعتراض کرد. چون صالحی سازمان انرژی 
اتمی، در مصاحبه با روزنامه همش��هری، اصل خبر بتن ریزی 
در اراک را دروغ خواند! او گفت: »تصور بین المللی و فضاسازی 
داخل این است که صنعت هسته ای نابود شد و از بین رفت. اما ما 
نمی توانیم در برابر این هجمه عظیم رسانه ای کاری کنیم. هر چه 
ما حقایق را بازگو می کنیم باز طرف مقابل در داخل اکاذیب خود 

را تکرار می کند مثل همین سیمان ریختن در رآکتور اراک. «
و همین علی اکبر صالحی پیش از این در گفت وگوی ویژه خبری 
گفته بود که »مخزن فولادی رآکتور اراک با بتن پر می شود...  
همچنین به علت رعایت مسائل ایمنی حتی اگر مخزن با بتن پر 

نشود امکان استفاده مجدد از این مخزن نیست.«

و همین صالحی پیش از این در مجلس شورای اسلامی قسم 
جلاله خورده بود که»والله و ب��الله و تالله « هیچ کندی در روند 

هسته ای نخواهیم داشت!
باید دید منظور مجتهدزاده از صالحی که به بتن ریزی در اراک 
اعتراض کرده، کدام صالحی است! علی اکبر صالحی چندین 
سال در دولت احمدی نژاد وزیر خارجه بود و در دولت روحانی 
هم رئیس س��ازمان انرژی اتمی، هر کاری برای م��ردم ایران 
می خواست بکند، تا الان کرده است. اما نتیجه اقدامات او چه 

بوده است؟
جالب تر آنکه همه ایراد مجتهدزاده به وزیر خارجه کنونی، بلد 
نبودن زبان انگلیسی است: »آقای رئیس��ی از کسی در وزارت 
خارجه استفاده کرده که حتی از بدیهی   ترین توانایی وزیر شدن 
یعنی تسلط بر زبان انگلیسی نیز برخوردار نیست و در این زمینه 

مشکل دارد. «

به دست اطلاعات سپاه کرمان 
شبکه انحرافی فکری و عقیدتی متلاشی شد

معاونت روابط عمومی سپاه ثارالله اس�تان کرمان از متلاشی شدن 
ش�بکه انحرافی فکری و عقیدتی در کرمان توسط سربازان گمنام 
امام زمان)عج( در س�ازمان اطلاعات سپاه اس�تان کرمان خبر داد. 
به گزارش خبرگزاری بسیج ، این ش��بکه با برگزاری جلسات انحرافی در 
پارک  ها و اماکن عمومی تحت پوشش عناوین ورزش��ی و مذهبی با نام 
شکرگزاری شمار عدیده ای از شهروندان استان را فریب و به سمت انحرافات 
عقیدتی و امنیتی سوق داده است . همچنین این شبکه به دنبال ضربه زدن 
به ارکان نظام مقدس جمهوری اسلامی، س��یاه نمایی و تشویش اذهان 
عمومی و پخش اقدامات مجرمانه خود در رس��انه های معاند بوده است. 
رصد اطلاعاتی نشان می دهد برخی عناصر اصلی این شبکه اکنون در خارج 
از کشور مستقر هستند و سرشبکه های داخلی نیز شناسایی و دستگیر 
شده اند. جزئیات و اطلاعات تکمیلی درخصوص اقدامات ضد امنیتی این 

شبکه اعلام خواهد شد.

 بامداد دیروز در خلیج عدن صورت گرفت
درگیری تیم اسکورت نیروی دریایی ارتش

 با دزدان دریایی
تیم اسکورت نیروی دریایی ارتش جمهوری اسلامی ایران مستقر 
بر نفتک�ش ایرانی بامداد دیروز در مس�یر عزیمت ب�ه خلیج عدن، 
پی�ش از ورود به تنگه ب�اب المندب ب�ا دزدان دریایی درگیر ش�د. 
به گزارش فارس، تیم اسکورت نیروی دریایی ارتش جمهوری اسلامی ایران 
مستقر بر نفتکش ایرانی بامداد دیروز در مسیر عزیمت به خلیج عدن، پیش 
از ورود به تنگه باب المندب با دزدان دریایی درگیر شد. چهار فروند قایق 
مشکوک حامل چهار تا شش نفر سرنشین مسلح قصد حمله و نزدیکی به 
نفتکش را داشتند که با اقدام به موقع تیم های اسکورت مستقر در منطقه و 

تبادل آتش اخطار از موقعیت کشتی مذکور متواری شدند. 

فرمانده دانشگاه جامع امام حسین :
فرایندهای افول امریکا آغاز شده است

فرمانده دانشگاه جامع امام  حسین از 
برگ�زاری دومین همای�ش بین المللی 
افول امریکا با رویکرد جهان پسا امریکا 
در لانه جاسوسی سابق امریکا خبر داد. 
به گزارش س��پاه نیوز، سردار محمد رضا 
حس��نی آهنگر، فرمانده دانشگاه جامع 
امام  حسین صبح دیروز در نشست خبری 

دومین همایش بین المللی افول امریکا با رویکرد جهان پس��ا امریکا، 
اظهار داشت: در این دانشگاه برای تحقق گام دوم انقلاب اسلامی نقشه 
راه داریم و این در حالی اساس است که ایران باعث تغییر هندسه قدرت 
در جهان شده و این در حالی اس��ت که جمهوری اسلامی ایران برای 
تحقق آرمان انقلاب در قالب بیانیه گام دوم برنامه مشخصی دارد. وی 
افزود: بیانیه گام دوم انقلاب را نسخه جهانی شدن انقلاب می دانیم که 
آرمان بلند این بیانیه استیلای اسلام بر جهان است لذا برای دستیابی 
به این مهم باید به تمدن اس��لامی برس��یم و برای رس��یدن به چنین 
تمدنی هم باید موانع و مشکلاتی که برای انقلاب اسلامی وجود دارد 

را کنار بزنیم. 
رئیس دومین همایش افول امریکا ادامه داد: ش��بکه صهیونیستی در 
جهان طرحی می چیند  و توس��ط نظام اجرایی آن که امریکا است، به 
مرحله اجرا در می آید؛ اما با وجود این   شواهدی وجود دارد که بیانگر دو 
بعد اصلی افول امریکا است به نحوی که عنوان می شود این کشور روند 
افولی خود را آغاز کرده و چین جایگزین امریکا می شود. سردار حسنی 
آهنگر اضافه کرد: اندیشکده های غربی تبیین کردند که انتقال قدرت 
از غرب به شرق و از حکومت   ها به کنشگران یا شرکت های چند ملیتی 
صورت می گیرد؛ بر اس��اس این نظریه   ها می توانیم روندی را طراحی 

کنیم تا به روند افول امریکا شتاب بیشتری بدهیم. 
رئیس دومین همایش افول امریکا با اشاره با اینکه 2۶ مهمان ویژه در 
این همایش که 11 آبان در لانه جاسوسی سابق امریکا برگزار خواهد 
شد، داریم، تصریح کرد: تعداد 27 مؤسس��ه داخلی و  خارجی با ما در 
برگزاری همایش مورد اش��اره همکاری دارند و از همایش قبلی تا این 
همایش نیز 12 نشست و 22 مصاحبه و 25 پیش رویداد خارجی هم 
با اندیشمندان و متفکران خارجی برگزار کردیم علاوه بر این 43 مقاله 
فارسی و شش مقاله انگلیسی هم در پنل های تخصصی خواهیم داشت؛ 
البته طی مدت تعیین شده از مجموع مقالات ارسالی 110 مقاله کامل 

دریافت کردیم که از این تعداد 10 مقاله برتر ارائه می شود. 

نماینده مردم تهران  عنوان کرد
نشت اطلاعات محرمانه ایران 

از سوی آژانس انرژی اتمی
اطلاع�ات محرمان�ه ای�ران از س�وی 
آژان�س منتش�ر ش�ده و یک�ی از 
مناب�ع انفجار  ه�ا علیه ای�ران، همین 
دس�ت اطلاع�ات آژانس بی�ن المللی 
ب�وده و بای�د از ای�ن رفت�ار آژانس به 
مجام�ع قضای�ی دنیا ش�کایت کنیم. 
س��ید محم��ود نبوی��ان در گفت وگو با 

خبرگزاری خانه ملت، خاطرنش��ان کرد: یکی از نکات��ی که به لحاظ 
قانونی باید توس��ط آژانس بین المللی انرژی اتمی رعایت شود حفظ 
محرمانگی اطلاعات است و کارشناسان خارجی که در مراکز حساس ما 
حضور پیدا می کنند باید بدانند حدود نظارت آنها در چارچوب قوانین 
تعین شده در پادمان است و حق ندارند همه آنچه که مشاهده می کنند 
گزارش کنند اما از سال 82 به این طرف، با بررسی های دقیق دریافتیم 
که گزارش های آژانس پیش از انتش��ار رس��می در اختیار مراجع غیر 
رسمی قرار گرفته اس��ت. وی افزود: وقتی دبیرکل آژانس بین المللی 
انرژی اتمی باید حافظ منافع امریکا و اس��رائیل باش��د طبیعی است 
که قانون را به درس��تی رعایت نمی کند و ایران نیز همواره شکایت به 
حقی در این باره داشته، لذا باید توجه کنیم ما باید در مواجهه با آژانس 
احتیاط لازم را داشته باش��یم و به نحوی رفتار کنیم که آنها مجبور به 

رعایت قانون شوند. 
نماینده تهران در ادامه با اش��اره به اقدامات تروریستی صورت گرفته 
علیه دانش��مندان هس��ته ای و تأسیسات حساس کش��ورمان گفت: 
اطلاعات ریز از تأسیسات ایران و متخصصان ما توسط آژانس منتشر 
شده و این موضوعات برای تروریس��ت  ها قابل استفاده است و یکی از 
منابع انفجار های علیه ایران همین دست اطلاعات آژانس بین المللی 
بوده و ما باید از این رفت��ار آژانس بین المللی ب��ه مجامع قضایی دنیا 

شکایت کنیم. 

سخنگوی کمیسیون انرژی مجلس تأیید کرد
تصمیمات اشتباه 

زمینه ساز حمله سایبری  به سامانه سوخت
سخنگوی کمیس�یون انرژی مجلس شورای اس�لامی از تشکیل 
کمیته ای با حضور نهادهای امنیتی و تخصصی برای کش�ف علت 
حمله سایبری به س�امانه سوخت کش�ور با محوریت کمیسیون 

انرژی خبر داد. 
به گ��زارش ایرنا، مصطفی نخع��ی در توضیح نشس��ت فوق العاده روز 
دو  شنبه کمیسیون انرژی مجلس شورای اسلامی به خبرنگاران گفت: 
در این نشس��ت که برای بررسی حمله سایبری به س��امانه هوشمند 
سوخت برگزار شد، رئیس ش��رکت ملی پالایش و پخش فرآوردهای 
نفتی، مدیرعامل ش��رکت پخ��ش فرآورده های نفتی، مدیر س��امانه 
هوشمند سوخت، مدیران سازمان پدافند غیرعامل و روسای تعدادی از 
دستگاه های امنیتی و نظارتی حضور داشتند. وی افزود: در این نشست 
مهمان   های حاضر به این نکته تأکید داشتند که نحوه حمله سایبری 
به جایگاه های سوخت کشور هنوز مشخص نیست و نیاز به کارشناسی 
بیشتری دارد. اما واضح اس��ت که این حمله صورت گرفته و اطلاعات 
سرور جایگاه   ها بلافاصله پس از این حمله، حذف و باعث بروز مشکلاتی 
در جایگاه های توزیع س��وخت ش��ده و نیز ارتباط جایگاه   ها با سامانه 

هوشمند سوخت قطع شده است. 
نخعی با بیان اینکه نهادهای اطلاعاتی و امنیتی در حال بررسی منشأ 
این حمله سایبری هستند، عنوان کرد: تأکید کمیسیون بر این بود که 
هر چه زودتر گزارش این بررسی   ها ارائه شود اما واضح است که برخی 
تصمیم گیری های اشتباه در گذشته زمینه س��از بروز چنین حوادثی 
شدند. چرا که سامانه هوشمند س��وخت برای سهمیه بندی بنزین در 
دولت های گذشته راه اندازی شد و در ابتدا پیش بینی های خوبی برای 
ابعاد امنیتی این س��امانه صورت گرفته بود. وی ادام��ه داد: در ابتدای 
شکل گیری این سامانه حمایت های خوبی صورت گرفت و شیوه فعالیت 
آن تحت نظر بود. اما به مرور این حمایت   ها کاهش یافت و تصمیم   هایی 
که گرفته شده سبب از دست دادن کارایی سامانه هوشمند سوخت شد. 
نخعی با تأکید بر لزوم اصلاح فرایند  ها و ارتقای سامانه هوشمند سوخت 
در ابعاد امنیتی، سخت افزاری، نرم افزاری و ارتباطی خاطرنشان کرد: 
برای اینکه در آینده شاهد چنین اتفاق   هایی نباشیم، مقرر شد کمیته ای 
با محوریت کمیس��یون انرژی با حضور نهادهای امنیتی و تخصصی، 
تشکیل، و برنامه مشخص زمان بندی ش��ده ای برای به روزرسانی این 

سامانه تدوین شود. 
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 انتش��ار تصاویر خباثت آلود اه��دای یک کارتن 
ماسک از طرف سفیر حقیر و وقیح کره جنوبی به 
بیمارستان خصوصی آتیه، موج اعتراض فعالان 
فضای مجازی نسبت به مدیریت این بیمارستان را 
برانگیخت. این بیشتر به یک توطئه می ماند که اثر 
تخریبی آن برای آبروی یک ملت بسیار سنگین تر 
از هر اقدام دیگری بود. گویا مدیران این بیمارستان 
از هیچ فهمی در حد یک فعال نوپای رس��انه ای 
و سیاس��ی هم برخوردار نیس��تند که بفهمند با 
آبروی یک ملت دارند چه کار می کنند! کم  ترین 
مجازاتی که برای ای��ن حقارت پذیری باید انجام 
شود، چیست؟! و کم  ترین مجازاتی که باید برای 
سفیر متعفن کره جنوبی در نظر گرفت چیست؟! 
اخراج او از کش��ور هم نمی تواند پاس��خی به این 
وقاحت باشد. سفیر کشوری که 7میلیارد دلار پول 
ایرانی   ها را گروگان گرفته، با یک بسته ماسک در 
میدان خودنمایی می کند و چند ایرانی نا فهم هم 

به این تحقیر او کمک می کنند و ابزار آن می شوند، 
تا آن خسارت میلیاردی دوصد چندان شود!

 عکس این معرکه دلقک   ها ضمیمه توئیتی بود که 
توئیتر سفارت کره جنوبی در تهران نوشته بود: »در 
جریان دیدار از بیمارس��تان آتیه و برای کمک به 
مردم ایران برای غلبه بر کووید-19، جناب سفیر 
یون، 2هزار عدد ماسک )کی اف 94( را به بیمارستان 

اهدا نمودند. « 
آن س��فیر حقی��ر و متعفن ک��ره ب��ه درک! چرا 
وزارت خارجه تنها به این بس��نده کرد که »به این 
ماجرا در حد طنز نگاه می کنیم! « این اتفاقاً بسیار 
گریه آور است! طنزی نبود که کسی به آن بخندد. 
اگر سفارت کره جنوبی دغدغه کمک به مردم ایران 
را داشت، در این دوران تحریم و کرونا که معیشت 
زندگی م��ردم را به هم ریخته، پول م��ردم ایران را 
بازمی گرداند و بلوکه نمی کرد. وگرنه اهدای تعدادی 
ماس��ک در حالی ک��ه 7 میلیارد دلار پ��ول مردم 

ایران – چیزی حدود 200 هزار میلیارد تومان- از 
شهریور سال 97 دست دولت کره است، چه معنایی 
جز تحقیر ملت ایران دارد؟ هر ماسک را با مردم ایران 

چند میلیون دلار حساب کرده اید؟!
پذیرش این هدیه از طرف ریاست بیمارستان آتیه 
جرمی در حد توهین به ملت ای��ران و برهم زدن 
آرامش روانی مردم دارد. یک بیمارستان خصوصی 
و گران قیمت در شمال غرب تهران چه نیازی به 
یک کارتن ماسک اهدایی بلوکه کنندگان ثروت 
مردم ایران دارد؟! شرم آور آنکه سایت بیمارستان 
با خوشحالی هم خبر این بازدید و اهدا را کار کرده 
اس��ت! از دش��منی که در جنگ اقتصادی علیه 
مردم ایران مش��ارکت دارد که انتظاری نیس��ت؛ 
دشمن دشمنی اش را می کند. اما کسی که ایرانی 
است، چرا باید به این دش��منی کمک کند؟! اگر 
بیمارس��تان آتیه به رغم دریافتی ه��ای کلان از 
بیماران خود نیازمند 2هزار ماس��ک است، اعلام 

کند تا با کمک خیرین ایرانی برایش ماسک جمع 
آوری شود. 

ماجرای این ماسک های اهدایی به نشست خبری 
سخنگوی وزارت خارجه هم کشیده شد و سعید 
خطیب زاده در این ب��اره گفت: »ای��ن را فعلًا در 
حد طنز نگه می داریم. فک��ر می  کنم هیچ ملتی 
برنتابد که دس��ت ملت دیگری در جیبش باشد. 
پول های جمهوری اس��لامی ایران باید برگردد و 
اینها پول های قطعی جمهوری اسلامی ایران است. 
تلاش   هایی صورت گرفته، ولی به اندازه کافی نبوده 
است.«  هرچند این اظهارات کافی نبود و نیست و 
وزارت خارجه دولت انقلابی باید نشان دهد فرق 

انقلابی و دیپلمات چیست. 
مردم س��فیر حقیر کره را ر  ها نخواهند کرد و این 
توهین آشکار را در آینده روابط اقتصادی و عاطفی 
و فرهنگی با دولت برده امری��کا در نظر خواهند 

گرفت. 

حقیر و وقیح مثل سفیر سئول

  کدام صالحی را می گویید؟!

  نکته 
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